

Guidelines for Logging Into eClass (Parents' Account)

登入 eClass (家長賬戶) 指引

Step 1 : Go to the school website www.spkc.edu.hk
步驟一 : 開啟本校網頁 www.spkc.edu.hk

Step 2 : Click **PARENTS** → eClass
步驟二 : 點擊 **PARENTS** → eClass



Step 3 : Enter the login name and the password
步驟三 : 輸入登入名稱和密碼

Login Name : Parents' login name starts with 'p', followed by the 7 digits in their child's eClass login name.
e.g. If a student has a login name of s1234567, his/her parents' login name is p1234567.

登入名稱 : 家長賬戶登入名稱以 'p' 開始，數字部分與其子女 eClass 登入名稱的七位數字相同。
例: 如學生之登入名稱為 s1234567，其家長之登入名稱則為 p1234567。

Password : The default password is a combination of the first 4 digits of the student's HKID number and his/her date of birth.
e.g. If a student's HKID number is B334476(0) and his/her date of birth is 26 January, his/her parents' default password is 33440126.

密碼 : 預設密碼以學生身分證號碼首四個數字開始，隨後四個數字為學生之生日日期。
例: 如學生之身分證號碼為 B334476(0)，生日日期為 1月26日，其家長之預設密碼則為 33440126。

